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REFEREAT FRA MØTE I  REGIONALT STYRE REGION 
MR 
 

Dato: 4.12.2023 kl. 1930 
Tilstede: Ivar Aae (leder), Hanne Elisabeth Gundersen, Ann Helen Tryggestad Arthur,  
Fraværende: Bernt Humberset, Hans F. Nordhaug 
Referent: Løkhaug 
Agenda 

1. Gjennomgang av referat fra 20.11.23 
2. Oppfølging av klubbsamling – ref. pkt 4 fra siste referat 
3. Regionens egenkapital og bruk av denne.  
4. Forberedelser for sesongen 2024-2025 
5. Eventuelt 

Sak Frist Ansvar 
1. Sjekke formatet på referatet, justering der. 

Merknader til pkt. 4 Baner og kvalitet. Ivar kommenterte at 
det var også 2 baner på Torvikbukt som hadde 
tilfredsstillende kvalitet. En i Torvika og en ved Høgtun 
folkehøyskole.  Eller ingen merknader.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

-- -- 

Sak Frist Ansvar 
 

2. Oppfølging av klubbsamling:  
Vi tok en liten gjennomgang av hvilke flater og kanaler 
som vi kunne bruke for å kommunisere med klubbene. En 
faglig vurdering om knyttet til å bruke e.post 
kontakt/distribusjonslister – bruk av sosiale medier – bruk 
av hjemmesider til NVBF med flere varianter. Her kan 
kanskje NVBF – Kate/Elisabeth ha en dialog med styret 
MR for å finne «best practise» og erfaringene på tvers av 
fylkesgrensene? 
 
Klubbsamling. Viser her også til e.post delt av Ivar ad 
dette, sendt til NVBF ved Kate. Aktuelle datoer er: 
Copy/paste: 

 
Januar 24 

 
Aae 
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Forslag : Torsdag 25 januar eller 1 februar eller mandag 29 
januar. tidspunkt kl. 19.00. på Teams 

Vi håper du kan ha 30 min innledning om klubb og 
klubbdrift. Et tema vi også ønsker og ha belyst er 
"Hjelp vi skal ha Årsmøte" hva og hvordan. Så 
kommer vi til å si noen ord om klubbenes mulighet til 
bruk av regionens egenkapital 
https://volleyball.no/soknadsportal-
egenkapital/#1614081317855-6953bb92-728. Så må 
klubbene ha god mulighet til spørsmål og samtale. 
 
Hva skal klubbsamlingen inneholde foruten innlegg 
fra NVBF? 
 
Aktivitetsplanlegging for inneværende sesong 
Hvordan kan styret skape aktivitet i klubbene? Viser 
også her til ref fra 20.11.23 
- Vennskapsturnering med trenere? 
- Invitasjon av klubber for samling av spillere med 
kompetente trenere? 
- Ad støtte og forberedelser før årsmøte i klubbene.  
- Bruk av haller i mindre klubber til arrangementer. 
Hallkapasitet i byene er begrenset – båndlagt.  
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sak Frist Ansvar 
 

3. Bruk av egenkapital 
- Bruk av egenkapital for å fremme aktiviteter i MR, hvilke 
utgifter er i samsvar med retningslinjer/statuttet er? Her 
var følgende nevnt under møtet: 
- Dommerutdannelse? 
- Utgifter til aktivitør/trener? 
- Leie av hall? 
- Andre utgifter? 

 
 
 

 
Videreføres til 
neste møte 

 
Ivar 
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4. Aktivitetsplan for sesongen 2024 – 2025 
Formål og hensikt. Støtte klubber til adm drift (kick start 
etter årsmøte for klubbene og før inne sesongen starter) 
Styret diskuterte overgangen mellom beach sesong og 
inne sesongen. Et passende tidspunkt å møtes på tvers av 
klubbene kan være i overgangen mellom inne-ute 
sesongen. (Sep 24)  

 
 

5. Eventuelt 
Neste møte – januar 24, Ivar kaller inn. Ivar luftet i styret 
om det var aktuelle kandidater til å få hederstegn i MR. 
Ivar tar en bakgrunnssjekk mot statuttene for dette.  
 
Møtet avsluttet kl. 2045 
 
T.I. Løkhaug 
ref.  
 

Overføres Ivar 

 


